
Protok6l nr XXV / 08

z XXV sesji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 229 patdziernika 2008 roku.

Obrady prowadzil Przewodnicz1cy Rady Miasta i Gminy Czerniejewo Tadeusz Srymanek.

Miejsce obrad: sala sesyjna Urzpdu Miasta i Gminy Czerniejewo, ul. Poznariska 8.

1. Otwarcie sesji.

Przewodni czqcy Rady otworzyl XXV sesjq Rady Miasta i Gminy Czerniejewo o godz. 1600,

przywitalPanie i Pan6w Radnych, Pani4Burmistrz Danutq Grychowsk4 ZastEpcq BurmistrzaPana

Zbigniewa Sujaka, Pani4 Skarbnik Julitq Rybak, Pani4 mecenas Malgorzatg LeSn4 Pana

Krzysztofa Kaletq - Radnego Sejmiku Wojew6dzkiego, Przewodniczqcego Mlodzielowej Rady

Miasta i Gminy Czerniejewo Filipa Warchola, Radnego Powiatu GnieZnieriskiego Pana Jana

Gorzelaficzyka, Pana Jana Lewandowskiego Prezesa Przedsigbiorstwa Wodoci4g6w i Kanalizacji

w GnieZnie, Pani4 RenatE Boborowskq - Paszczak Powiatowego Rzecznika Konsument6w,

Komendanta Komisariatu Policji w Czerniejewie Pana Juliana Pawlowskiego, kierownik6w
jednostek organizacyjnych Gminy Czemiejewo: Paniq Dyrektor ZSP w Zydovie Lidip Szczqsn4

Pana Dyrektora ZSP w Czerniejewie Henryka Czarneckiego, Paniq Dyrektor Przedszkola w

Zydowie Malgorzatq Walery, Pani4 Dyrektor Przedszkola w Czerniejewie BoZenE Buczkowsk4

Pana Jana Kulpiriskie go - Prczesa OSP Gminy Czerniejewo, Pani4 Emilig Banaszak kierownika

MOPS, Edwina Pawlaka, pracownik6w Urzgdu, Pana Andrzeja Szydlarka - przedstawiciela Gminy

Czerniejewo do Wielkopolskiej Izby Rolniczej, Pafstwa Soltys6w (lista obecnoici - stanowi zal.

nr I),przedstawicieli prasy i mieszkaric6w.

2. Stwierdzenie kworum.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2ena sesji jest obecnych 14 Radnych - lista obecnoSci - stanowi

zal. nr 2. Usprawiedliwienie Radnego Sl. Zakrzewskiego - stanowi zal. nr 3. Rada byla wladna do

podejmowaria decyzji i uchwal.

3. Przedstawienie porz4dku obrad.

Przewodniczqcy Rady przedstawil porz4dek obrad -iego tre{t stanowi zal' nr 4.

4. Prryjpcie protokolu z obrad poprzednich sesji.

Przewodniczqcy Rady przypomnial, iz Paristwo Radni otrzymaliprotok6l w odpowiednim

terminie, do dnia wczorajszego nie wplynEly uwagi dotyczqcejego treSci.

Nastgpnie Przewodni czqcy Rady poprosil o przyjEcie bez odczytywania protok6lu nr XXIV/08

z dnia 17 wrzefinia 2008 roku.

Radni 14 glosami ,,zt'protok6l przyjqli.

5.Informacja Przewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie

migdrysesyjnym.

Przewodniczqcy Rady z\oaylinformacjE zdzialalnofici-iej treSt stanowi zal. nr 5.

6.SprawozdaniezdzialalnosciBurmistrzawokresiemipdrysesyjnym'Tnlaszczazwykonania
uchwal Rady i realizacji wniosk6w.

Pani Burmistrz poinformowala zabranych, 2e w okresie miEdzysesyjnym uczestniczyla

w nastgpuj 4cych uro czystoSciach i spotkaniach :
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- 18 wrzesnia w zebraniu dotyczqcym przekazania Wsp6lnoty Mieszkaniowej nr 1 na rzecz

zarzqdcy, kt6rym zostal p. Jan Kulpiriski,

- 20 wrzesnia udziaN w 60. rocznicy powstania Kola tr-owieckiego Wataha oraz w spotkaniu
integracyj ny ch przy grzybobraniu w Grabach,

- 2l wrzeSnia w VII rajdzie turystycznym ,,Na spotkanie jesieni" oraz w festynie os6b
niepelnosprawnych,

- 24 wrzesnia odbyla sig kontrola stopnia wykonania rob6t finansowanychze Srodk6w PFRON,

- 27 wrzesnia w SwiEcie Pieczonego Ziemniakaw Kosowie,

- od 29 wrzesnia do 2 puldziernika w bezplatnym wyjeldzie studyjnym w Niemczech
dotyczqcym ekologii,

- 4 puldziernika w akcji obywatelskiej polegaj4cej na upiqkszaniu Zydowa

- 7 puhdziernikawspotkaniuz Soltysami,

- 8 pu2dziemika w odbiorze II etapu gazyfikacji Czemiejewa,

- 10 puldziernika w oddaniu straznicy i nadania sztandaru Paristwowej Powiatowej Strazy
PoZarnej w GnieZnie,

- 10 i ll pu2dziernika we wrgczeniu literackiej nagrody KoScielskich Panu Jackowi Dukajowi,

- 12pu2dziemika w Domu Kultury w tr-ubowie, na spotkaniu z kultur4zydowsk4

- 13 pu|dziernika w rozmowie kwalifikacyjnej z kandydatk4 na stanowisko do ksiEgowoSci
budzetowej Paniq Danut4 Smaruj,

- 14 pu2dziemika w uroczystoSciach w katedrze gnieZnieriskiej,

- 15 puldziemika w uroczysto5ciach zorganizowanychprzez Kolo Emeryt6w i Rencist6w ZNP

w Czerniejewie oraz w spotkaniu podczas kt6rego wrQczono nauczycielom nagrody
Burmistrza,

- 17 puldziemika dwukrotnie odbylo sig Slubowanie w ZSP w Czerniejewie uczni6w I klas
gimnazjalnych i I klas szkoly podstawowej,

- 18 puhdziemika w seminarium po5wiEconym etyce w sluZbie zdtowia,

- 23 puhdziemika otrzymaliSmy kserokopiE pisma Pani Danuty Winiarskiej Przewodniczqcei

Rady Powiatu skierowane do Pana Starosty GnieZnieriskiego dotycz4ce budowy chodnika
wzdlu2 drogi prowadzqcej przez Pakszyn. Pani Burmistrz podzigkowala Panu Rajmundowi
G4siorkowi za doprowadzenie do wykonania chodnika i zatoki autobusowej w Goraninie,

- 24 puldziernika w spotkaniu konwentu dotycz4cego porozumienia w zakresie systemu

unieszkodliwiania odpad6w w Lulkowie, gdzie podpisano porozumienie o uiszczeniu skladki

od mieszkarica w wysokofici 5 zN.,

- 28 puhdziemika odbyla siq patriotyczna uroczystoSd zwiqzana z odsloniEciem odnowionego
pomnika Powstaric6w Wielkopolskich,

- 29 pu2dziemika w ostatniej drodze ks. Szczepana Kowalskiego 30 letniego proboszcza parafri

Pawlowo, wptynpto pismo z Powiatowego Zarzqdu Dr6g informuj4ce o wykonaniu chodnika

w Pawlowiewzdlu?posesji nr 31 w roku 2009.

W dalszej czqsci wystqpienia Pani Burmistrz zlofiNa sprawozdanie zrealizacji uchwal podjgtych

na sesji, kt6ra odbyta siq 17 wrzesnia 2008 roku w Swietlicy wiejskiej w Kosowie.



Rada przyj qla 6 zaproponowanych uchwal, kt6re po podpisaniu 24 wrzesnia 2008r. dostarczono

wo.iewodzi" Wi"tt opoiskiemu,-zarieszczono na stronie internetowej Urzgdu i na tablicy ogloszef

wirzEdzie. Wszystlie uchwaly posiadaj4merytoryczni pracownicy do tealizacji, a ponadto:

Uchwaly dotyczqce: *p.o*udrenia zmian do Uchwaly Nr XIl64l07 Rady Miasta

i Gminy Czemiejewo i dniu 5 wrzesnia 2007r. dot. uchwalenia Wieloletniego Planu

Inwestycyjnego bminy Czerniejewo. na lata 2007 - 2012, zacirynipcia kredytu

dlugoterminoiu"go z Banku Ochrony Srodowiska w Poznaniu i wprowadzenia zmian

do budZetu na 20b8 rok przeslano do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu.

Do Urzqdu wplynEty z RIO pozytywne opinie o moZliwoSci splaty kredytu

dlugoterminowego w kwocie 200.000 zl orazw kwocie 300.000 zt.

W sprawie uchwaly dotyczqcq przystqpienia do sporzqdzenia zmiany miejscowego

planu zagospodarowania p.r.tto.ntt"go w Rakowie w gminie Czerniejewo

zawiadomiono wszystkie strony o wszczQciu postqpowania. Stosowne obwieszczenie

zostalo wywieszone na tablicy ogloszeri w lJrzqdzie i zamieszczone na stronie

internetowej Urzgdu , a takae dodatkowo vkazalo siq ogloszenie w gazecie lokalnej.

27 pu1dziernika min4l termin skladania uwag i wniosk6w dotyczqcych opracowania

miejscowego planu. Zadnauwaga i wniosek nie wplyn4l'

OdnoSnie uchwaly w sprawie Wrtzenia zgody na sprzedal w drodze bezptzetargowei

i udzielenie bonifikaty dotychczasowemu najemcy ztytduwykupu lokalu mieszkalnego

poloZonego w Czerniejewie przy Placu Wiosny Lud6w I3l3 zostanie wznowiona

pror.drrri i na dzisiejszej sesJi bEdzie ponownie glosowana, zostanq usunigte blEdy

w poPrzednio PodjEtej uchwale.
Po podpisaniu uchwaty w sprawie wprowadzenia zmian do budZetu na 2008
jej realizaqi.
pire*odnicz4cy Rady powital przybyLego Pana Marka wegnera zastqpca
p o?arcej i P ani 4 Urszul E L e wandowsk4 P r zew o dnicz4c 4 S amorz4du.

7. Wyst4pienie Powiatowego Rzecznika Praw Konsumenta'

pani Renata Boborowska - paszczak poinformowala zebranych, ze udziela bezp\arnych porad dla

mieszkaric6w gminy z zak'restPrawa Konsumenckiego i jest do dy;pgzycji.w siedzibie Starostwa

powiatowego w GnieZnie w ku1dy poniedziaNet< i piatek od godz' 1 i00 do god z- 1500 .

g. Informacja Przedstawiciela Przedsipbiorstwa Wodoci4g6w i Kanalizacii w GnieZnie na

temat Wieloletniego planu rozrvoju i modernizacii urz1dzefi wodoci4gowych na terenie

gminy Czerniejewo.

przewodni czqcy Rady powital przybyNegoPanaZbigniewa Hoffrnanna wlaSciciela dzialki nr 51.

pan Jan Lewandowski prezes przedsiqbiorstwa Wodoci4g6w i Kanalizacji w GnieZnie wyjaSnil

rcalizacjE inwestycji na terenie gmlny Czerniejewo. W bieaqcym roku zrealizowano siei

wodociftowq do *i.;r"o*osci Kokoszki o dlugoSci 800 m., budowq sieci wodoci4gowej do

Rakowa o dlugoSci oOOm i wymiang 10 hydrant6w. Czqsciowo wykonano sie6 wodoci4gow4 do

miejscowoSci Bure, a druga cig36 bqdzie wykonana jeszcze w tym roku. W okresie letnim, kiedy

bylo zagro1enie po7arowe las6w, nie moZna bylo realizowal prac, dopiero po uzyskaniu zgod.y

z Nadlesnictwa mozna bylo wejSd ponownie na teren budowy. Przygotowana jest dokumentacja

techniczna sieci na osiediu Nadiiei-Nie weszla do realizacji inwestycj a zwiqzana z dzialkqm 5l

w Zydowie. Oczekuje sig decyzli rozpoczgcia prac inwestycyjnych na dziaNce. Zainstalowany

zostanie do 15 listoiada ir. agregat pr4dotw6rczy w stacji podnoszenia ciSnienia w Kosmowie,

kt6ry bgdzie pracowal w ruchu automatycznym.

rok przystqpiono do

Komendanta StruZY



9. Informacja wlaSciciela dzialki nr 51 w Zydowie dotycz4ca plan6w rniqzanych z inwestycj4

majqc4 mied miejsce na dzialce nr 51.

Pan Zbigniew Hoffrnann wlaSciciel dziahki nr 5l w Zydowie poinformowal zebtanych

o prowadzonych przez siebie inwestycjachi zadeklarowal rozpoczpcie prac na omawianej dzialce

w polowie kwietnia 2009 roku. Wspomnial,Zejednocze6nie pracowal nad opracowaniem dw6ch

plan6w zagospodarowania przeslrzewtego, kt6re w tym samym czasie Wojewoda Wielkopolski

podpisal: jiaen na budowq galerii handlowej na osie-dlu Winiary w GnieZnie o pow. 15.000 m2

i A*gi na budowE osiedla dom6w jednorodzinnych w Zydowie. Trwa budowa galerii, kt6rej stan

snrowy bgdzie zamknigty w listopadzie, a nastgpnie bgd4prowadzone prace wykoriczeniowe, po to

by w sierpniu inwestycjp zakonczyl. W polowie kwietnia 2009 roku od budowy infrastruktury

zacznqsip prace nadziaNce w Zydowie. Pracowniom projektowym zlecono ro2ne projekty dom6w,

kt6re bEd4 budowane na zaplanowanych 320 dzia\kach.

Radny St. Szymkowiak nadmienil, 2e Pan Z. Hoffmann obiecal rozpoczEcie prac w Zydowie, ale
jednocze$nie widad ogromne inwestycjp na ul. Gdariskiej w GnieZnie. Radny vtyraziN nadziejE na

bliskie rozpoczEcie inwestycj i na dzialce nr 51.

Pan Z. Hoffmann dodal, 2e prowadzone inwestycje to jest r6wniez reahzacja marueh.

Po zakofrczeniu prac na Winiarach wszystkie sily mo2naprzesun46 nadzialkg nr 51.

Radny St. Szymkowiak wspomnial, ze inwestycja na poligonie jest zwiqzana z budow4 sieci

wodoci4gowej do dziatki oraz do zamieszkalej w okolicy rodziny.

Radny J. Owczarczakzapytal, czybgdzie wykonaneprzylqcze wodoci4gowe dla Pafstwa Str6zyk?

Pan Prezes J. Lewandowski wyjaSnil, 2e podlqczenie gospodarstwa Paristwa Str6Zyk powstalo

tylko dlatego, 2e zostila zaprojektowana nitka do Pana Hoffmarura w innym przypadku

podl4czenie nastqpiloby poprzez indywidualny ruroci4g max. 80 mm.

Przewodni czqcy Rady wspomnial , 2e przyczyne zaproszenia Pan6w bylo nieztealizowanie plan6w

inwestycyjnych na ten rok, gdzie przewidywano podl4czenie dziaLki nr 51. ChcieliSmy uslyszed

dlaczego nie zrealizowano inwestycji i co nas czeka w przyszloSci. Mieszkaricy Gminy w 2006

roku zostali obci4zeni do(;6 znaczn4 podwyZk4 wody ze wzglgdu na zaplanowane inwestycje, a my

siE musimy v,rytNumaczyc dlaczego ludzi obciq,zyliSmy, azadania nie s4realizowane.

Pan Z. Hoffrnann wspomnial , 2e w okresie kryzysu, kt6ry nastqpil, ceny material6w spadaj4 w d6l,

czyli inwestycja bEdziebardziej na kieszeri potencjalnego klienta. Aby nie hamowad inwestycji do

gospodarstwa Pan Hoffmann zadeklarowa| ze przystEpuje do rozm6w z Panem Prezesem

J. Lewandowskim, zeby inwe s ty cj a byla t ealizow ana.

Radny J. Owczarczak wspomnial o trudnoSciach w uzyskaniu kredytu.

Pan Zb. Hoffmann potwierdzil trudnoSci w uzyskaniu kredytu po przeprowadzonych rozmowach

z 14 bankani. Od pocz4tku byly zalo2enia, 2e terem dzialki 51 nie bEdzie dzielony i sprzedawany

na poj edyn cze dzialeczki.

Radny S. Nowicki poruszyl sprawQ zgloszonych3 - 4 hydrant6w w Szczytnikach Czerniejewskich,

u *ykonuno tylko 1. Radny zapfial, czy wiadomo w Przedsiqbiorstwie o wystqpieniu awarii

wodoci4gu wzdluL drogi krajowej nr 15 otaz czy zglasza6 takie awarie, czy nie?

Pan Prezes J.Lewandowski odpowiedzial, ze informacja o awariach w PrzedsiEbiorstwie jest na

podstawie informacji od mieszkaric6w o wycieki. JeSli jest duZy wyciek to'wiadomo o nim na stacji

po-p. Ruroci4g na stacji Zydowo przebiega w polu, czpsto w zbohu i dlatego tez cigZko jest

wyciek zauwazyc. Pan Prczes poinformowal, 2e 4 hydranty w Szczytnikach Czerniejewskich

wymieniono.



Radny S. Nowicki powiedzi aL, ze zrobiN kontrolq, bo uslyszal, i2 ptzy duZej awarii jest o niej

wiadomo naul. Sosnowej. OkazaN.o siE, ze trzebaczekat 2 tygodnie zareakcjqi po interwencji

telefonicznej byla informacja o braku spadku ciSnienia'

pan prezes J. Lewandowski stwierdzil, ze przy braku spadku ciSnienia pracownicy nie odczytaj4

awarii. Nale2y jak najszyb ciej z$asza6 awariE i nie robi6 doSwiadczen z operatorami stacji.

10. Analiza oSwiadczeri maj4tkolvych Radnych dokonana przez Przewodnicz4cego Rady.

przewodni czqcy Rady zapoznal zebranych z analiz4oSwiadczeri maj4tkowych Radnych - pisemna

analiza stanowi zalqcznik nr 6.

11. Analiza o5wiadczeri maj4tkowych pracownik6w Urzpdu i kierownik6w jednostek

organizaryjnych dokonana przez Burmistrza Miasta i Gminy Czerniej ewo'

pani Burmistrz poinformowala, 2e na jej rgce oSwiadczenia maj4tkowe zloiryli kierownicy

jednostek orgariiacyjnych i pracownicy podpisuj4cy decyzje w imieniu Burmistrza. Wszystkie

t5*iud"r"nia majatko*" ,oriuty zloaone w okreSlonym terminie, nastqpnie zostaly wyslane do

Urzgdu Skarbowego, sk4d wplynEla stosowna odpowied2, 2e analizy o5wiadczeri dokonano

popir"rpor6wnanie treSci-analizowanych o6wiadczeri ztresciqzeznania o wysokoSci osi4gnigtego
'do"t 

od,t* roku podatkowym oraz w przypadku os6b, kt6re to oSwiadczenie maj4tkowe skladaj4

po raz kolejny stan maj4tkowy wynikijacy z przedlohonego w roku 2008 oSwiadczenia

maj4tkowego poro*nano ze stanem wynikaj4cym z oSwiadczen zlohonych wczeSniej ustalaj4c

* i.n ,po*b twotE przysporzenia maj4tkowego. W zakresie deklarowanych w oSwiadczeniach

dochod|w w por6wnaniu ich z dochodamt zawartymi w zeznaniach rocznych nie spostrzezono

nieprawidlo*os.i u osoby zobowiqzanej do zlolenia oSwiadczenia majqtkowego. Nieco pSaniej

wpiynElo oSwiadczenie maj4tkowe nowopowolanego Dyreklora ZSP w Czemiejewie Pana

ftl*yt a Czameckiego i powolanej po mz kolejny w_ drodze konkursu Pani Dyrektor ZSP

w iydowie obydwa oSwiadczenia bezblqdne, zostaly wystane do Urzpdu Skarbowego,

a odpowiedzi w tym zakresie jeszcze nie ma.

przewodni czqcy Rady wspomnial, ze pismem Wojewoda poinformowal o analizie oSwiadczenia

maj4tkowego P-ani Burmistrz i Pana Przewodniczqcego, do kt6rych nie wnosi Zadnychuwag'

12. podjpcie uchwaly w sprawie ustalenia wysokoSci ekwiwalentu dla czlonk6w ochotniczej

straty poZarnej w miescie i gminie Czerniejewo'

przewodni czqcy Rady wspomnial, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu

Komisji RadyMiasta i Gminy czerniejewo 22 pu2dziemika 2008 roku.

pan Slawomir Helak referuj4c projekt uchwaly wspomnial,2e z dniem25.09.2008r. weszfaw Zycie

ustawa o ochronie przeciwpoLarowej w mySl kt6rej czlonek ochotniczej stra?y po2arnej, kt6ry

uczestniczy w dzialiniaratowniczym lub szkoleniu po?amiczym organizowanym ptzez Paristwow4

Straz pozarn4 lub gminq otrzymt$e ekwiwalent pieniEZny. WysokoSi ekwiwalentu ustala radna

gminy w dro-dze ,r--"fr*uly. W zwi4zku z powylszym uzasadnione jest podjpcie uchwaly. Na

iosieireniu Komisji ustalono, 2e ten ekwiwalent bgdzie wynosil 100% z lll75 przeciqtnego

iynagrodzenia ogloszonego przez Prezesa GUS w Dzienniku Urzqdowym Rzeczypospolitej

Polskiej.

Wiceprzewo dniczqca Rady K. G6rka odczytala uchwalg nr XXV/143108 - jej treit stanowi

zalqcznik nr 6.

przewodni czqcy Rady przeprowadzil glosowanie jawne. Rada 14 glosami ,,zd'uchwaLqprzyjgla.

13. podjgcie opinii Rady Miasta i Gminy czerniejewo w sprawie potwierdzenia celowosci

reatizacjii dofinansowaniazadania z Funduszu Ochrony Grunt6w Rolnych w 2009 roku.



Przewodnicz4cy Rady wspomnial, 2e opinia byla omawiana ra wsp6lnym posiedzeniu Komisji

Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 22 pu2dziernika 2008 roku'

Pan Kierownik Edwin Pawlak poinformowaN, Ze opiniuje sig dofinansowanie wykonania zadania

z Funduszu Ochrony Grunt6w Rolnych w dyspozycji Marszalka Wojewodztwa Wielkopolskiego.

Z tego Funduszu mohna rcalizowal zadaria takie jak: budowa dr6g, budowa staw6w malej retencji

wodnej. W tej opinii m6wimy o budowie drogi dojazdowej do grunt6w rolnych l4cz4cej wieS

Kosowo (dzialkat:u. 12 o dlugoSci 500m) zZydowem(dzialka nr 118 o dlugoSci 1250m). Ztego

Funduszu moana otrzyma1 dofinansowanie w wysokoSci 75 tys. zN. na 1 km drogi o szerokoSci

min. 5 m. Wszystkie niezbEdne dokumenty juL zostaly przygotowane.

WiceprzewodmczqcaRady odczytalaopinig - jei treft stanowi zal. nr 7.

Przewodniczqcy Rady poddal opinig pod glosowanie. Rada 14 glosami ,,zt' opinigprzyjgla.

14. Podjgcie uchwaty w sprawie wyraienia zgody na sprzedaL lokali oraz udzielenie

bonifikaty najemcom z tytulu wykupu zajmowanego lokalu mieszkalnego.

Przewodniczqcy Rady nadmienil, i2 projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu

Komisji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 22 pu2dziemika 2008 roku.

Pan Kierownik E. Pawlak wspomnial, 2e zgodnie z ustawa o gospodarce nieruchomoSciami rada

gminy wyraaa na sprzedal bezprzetargowe na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego, kt6ry ma

umowg na czas nieokreSlony i jednoczesnie rada gminy indywidualnie podejmuje decyzjE

w sprawie wysokoSci bonifikaty od ceny ustalonej przez tzeczoznawcE maj4tkowego. Najemcy

lokali wystqpili do Burmistrza o zgodq na sprzeda2 im jako najemcom lokalu mieszkalnego

i z proSb4 o przyznarrie bonifikaty przez Radg. Rozpatrywac bqdziemy trzy przypadki wniosk6w,

kt6ie wplyngly do Burmistrza. W jednym przypadkujest to lokal mieszkalny poloZony przy Placu

Wiosny Lud6w 1312, znajdujacy siE na dzialce 12311, dla kt6rego udziela siE 80 % bonifikaty,

drugi tokal przy ulicy A.Poznan 3013, polohony na dzialce nr 243110 oraz pomieszczerie

gospodarcze na dzialce nr 243111. Wsp6lne Komisji podjgly decyzjE o udzieleniu bonifikaty

w wysokoScis}Yo.Dlatrzeciego lokalu Komisji zaproponowaly udzielenie bonifikaty w wysokoSci

70Yo ceny ustalonej przez rzeczozrtawcE majqtkowego i dotyczy to lokalu mieszkalnego nr 6

poloZonego przy ul. Palacowej w 27, znajdujqcy siE na dziaNce 65812. JednoczeSnie t4 uchwalq

uchylamy poprzedni4uchwalE, o kt6rej wspomniala Pani Burmistrz, ze wzglgdu na blEdnie podany

numer lokalu mieszkalnego znajdujqcy sig przy Placu wiosny Lud6w 13.

Wiceprzewodniczqca Rady K. G6rka odczfiaLa uchwalq nr XXV/144108 - jej treft stanowi

zalqcznik nr 8.

Przewodniczqcy Rady przeprowadzitr glosowanie jawne. Rada 14 glosami ,,za" trchwa\7ptzyj7\a.

Przewodni czqcy Rady oglosil przerwQ, kt6ra trwal a od godz.171s do godz. I7a0 .

15. Podjgcie uchwafy w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu

okreSlaj4cego wysokoS( oraz szczeg6lowe warunki przyzniw^nia naucrycielom dodatk6w

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz innych sktradnikrfw wynagrodzenia,

atzki,ewysoko5ci szczeg6lowych zasad przyznilwania i wyplacania dodatku mieszkaniowego.

Przewodniczqcy Rady dodal, ze projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniu Komisji O3wiaty,

Wychowania, Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 20 paldziemika

2008 roku.

Pani Dorota Krause referuj4c projekt uchwaly nadmienila, 2e zgodnie z Karta Nauczyciela organ

prowadzqcy szkoly karzdego roku ma obowi4zek okreSlid corocznie regulamin v,rynagradzania

nauczycieli obowi4zuj4cy od I stycznia do 31 grudnia danego roku. Taki projekt regulaminu byl

omawiany na posiedzeniu Komisji OSwiaty, Wychowania, Zdrowia i Opieki Spolecznej 20



pukdziemika 2008 roku i uzyskal pozytywn4 opiniE oraz pozytywn4 opiniq zwiqzk6w

zawodowych. Podj Ecie uchwaly j est uzasadnione'

Wiceprzewodniczqca Rady K. G6rka odczytala uchwalg nr XXV/145108 - jei treit stanowi

zalqcznik nr 9.

przewodni czqcy Rady przeprowadzil glosowanie jawne. Rada 14 glosami ,,zd'uchwaNqprzyjqNa'

16. podjpcie uchwaly w sprawie ustalenia najnizszego wynagrodzenia zasadniczego oraz

wartoSci lednego poot to dlu pru"ownik6w administracyino - obslugowych zatrudnionych

w jednostkach organizaryjnych Gminy Czerniejewo'

przewodni czqcy Rady poprosil o dodanie do tresci uchwaly v,ryraz6w ,'administracyjno

obslugowych;,-i *rpo*trii, Le z treSci4 uchwaly Rada zostala zapoznana na posiedzeniu w dniu

22 paldziernika 2008 roku.

pani D. Krause wspomniala,2e zgodnie z Rozporzqdzeniem Rady Ministr6w w sprawie zasad

v,rynagradzania pracownik6w samorz4dolvych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych

;eanoitet< samori4du terytorialnego do rady gminy nale|y okreslenie najnihszego wynagrodzenia
"zasadniczego 

w I kategorii tu"r"r"go*ani,a oraz okreslenie wartoSci w zlotych za jeden punkt'

Te wartoSci, kt6re byty omawiane ni posiedzeniu Komisji oswiaty 20.10.2008r. umozliwi zmianq

wynagrodzeri pracownik6w w 2009 roku. W zwi4zku z czp powstal projekt, kt6ry uzyskal

pozl.tlwnq opiniq na posiedzeniu Komisji OSwiaty. Aby byla molliwa zmiana wynagrodzenia

pracownik6w w przyszlymroku konieczne jest podjEcie uchwaly.

przewodni czqcy Rady powiadal przybytego na sesjg Pana Wlodzimierza Pilarczyka Dyrektora

ZOZw Gnie1nie.

Wiceprzewodniczqca Rady K. G6rka odczytaNa uchwalg nr XXV/146108 - iej treit stanowi

zalqcznik nr 10.

przewodniczqcyRady przeprowadzil glosowanie jawne. Rada 13 glosami ,,zt'i 1 glosie ,,ptzeciw"

uchwalp przyipta.

17. Podjpcie uchwaty w sprawie wprowadzenia zmian do budZetu na 2008 rok'

Przewodni czqcy Rady wspomnial, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu

Komisji Rady Miasta i Gminy czerniejewo 22 paadziernika 2008 roku'

pani Skarbnik Julita Rybak om6wila zmiany wprowadzane do budZetu gminy zar6wno po stronie

dochod6w, jak i wydatk6w o kwotE 91.409,37 zl. ol<refilone w poszczeg6lnych zaLqcznikach do

uchwaly. 
'po 

zmianach budzet zamyka siE kwot4 dochod6w 16.208.925,16 z\'. i wydatk6w

fl S5:545,16 zN. Wydatki maj4tkowe zwigksza siq o kwotE 7.999,37 zl,kt6te po zmianie wynosz4

3.221.987,18 z l .

Wiceprzewodnicz4ca Rady K. G6rka odczytala uchwalE nr XXV/147108 - jej trei6 stanowi

zalqcznik nr II.

przewodni czqcy Rady przeprowadzil glosowanie jawne. Rada 14 glosami ,,za'' uchwilqptzyigla'

lg. podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi GnieZniefskiemu

na zakup l6Lka kardiologicznego wraz z osprzttem'

przewcdnicza.er,, Radr' nadmienil" 2e projekt uchwaly byl omawiany,n4 wsp6lnym posiedzeniu
"  - ^ ^ ^  -  - - L -  

J

Komisji Rady Miasta i Gminy czerniejewo 22 pa2dziemika 2008 roku.

Pani Dorota Krause wyjaSnila, 2e projekt uchwaly zosta\' wywolany pismem Dytektota ZOZ

w GnieZnie z proSba o ,tdri"l.nie pomocy finansowej na zakupu l6zka kardiologicznego wraz

z osprzgtem dl-a oddzialu Intensywnej Opieki Kardiologicznej. Kwestia wysokoSci pomocy byla



omawiana na wsp6lnym posiedzeniu Komisji 22.10.2008r., na kt6rym Paristwo Radni podjqlt

decyzjE o udzieleniu takiej pomocy. Projekt uchwaly uzyskal pozytywn4 opinip i w zwiqzku ztym

podj Ecie uchwaly j est uzasadnione.

Obrady opuszczaRadny T. Gleba o godz.180s. W obradach uczestniczy 13 Radnych.

Pan WodzimierzPilar:czyk Dyrektor ZOZ w Gnie2nie zabierajqc glos wspomniil, ze zwr6cil siE

z pro5b4 o pomoc w ramach kontynuacji dotychczasowej wsp6lpracy. Oddziat kardiologiczny

priygotowuje siE do wprowadzenia hemodynamiki, a l6Zka s4 bardzo potrzebne, aby wyposaZyd

przeniesiony oddzial kardiologiczny do innego pomieszczenia. Zwr6ciliSmy siE do miast i gmin

w pomocy przeniesienia kardiologii. Jedno L6iko wraz z osprzgtem kosztuje 16.000 2tr. Pacjentowi

priebywajqcemu na oddziale i korzystajecemu z N62ka mohna zaproponowad najlepsze poloZenie

w danym stanie chorobowym. Pan Dyrektor podzigkowal za zrozumienie, gdy| juZ wczeSniej

w zmianach do budZetuznalazla sig kwota nazaktpl62ka.

Radny M. WiSniewski zapytaL, czy mieszkaricy Czerniejewa maj4 rejonizacjE, bo w naglych

przypadkach s4woZeni na ul. Poznarisk4 czy mogqkorzystad zinnego szpitala, skoro skladamy siE

na l6zko? Chcemy mied SwiadomoS6, 2e mohemy odm6wi6 zawiezienia na ul. Poznarisk4

a skorzysta(, zlepszego sprzEtu, na kt6ry gmina wyklada pieni4Zki.

Pan W. Pilarczyk odpowiedzial, Ze szpital gnieZnieriski w pewnych zakresach leczenia w pelni

pokrywa zapotrzebowanie medyczne jeSli chodzi o niekt6re uslugi, to dotyczy oddzial6w

zabiegowych, takich kt6rych nie ma w Wojew6dzkim Szpitalu dla Nerwowo i Psychicznie

Chorych. JeSli chodzi o interng to s4 stare podziaLy dqqce pewnq rejonizacjg, gdzie miasto

Gniezno, Gminy: Gniezno, Witkowo i Trzemeszno byly objgte pewn4 rejonizacja,. To jest sprawa

umowna, bo tak naprawdp to nie ma w tej chwili rejonizacji, a pacjent ma prawo sobie wybrai

w jakim szpitalu chce sig leczy6. Pacjenci zagroheni zawalem sqzaraz przewohenia na kardiologiE.

Raczej nie ma przypadk6w,2eby pacjenci z zawaNem miEsnia sercowego jechali na Dziekankq.

Zdarzajq sig inne przypadki, np. astmy oskrzelowej, b6l6w brzucha, czy innych sytuacji, gdzie

mog4 by6 z powodzeniem leczeni w szpitalu na ul. Poznariskiej. Przypadki kardiologiczne,

ortopedyczne i chirurgiczne sq wozone do szpitala na ul. Jana, gdzie odbywa sig kwalifikacja.

P62niej pacjenci sqprzswozeni na ul. Kurlandzk4lub Dlug4do Poznania.

Radny St. Szymkowiak poprosil, zeby Pan doktor definitlrvnie wypowiedzial sig na temat

rcjonizacji szpitala. Opowiedzia\ o zdarueniu, kt6re mialo miejsce w Zydowie, gdzie dotarla

karetka i dziewczyna musiala byd odwieziona do szpitala. Rodzina zuhqdala przewiezienia do

szpitalamiejskiego, a pracownicy ZOZ chcieli na Dziekankg. Radni poprosili Pani4Burmistrz, aby

w gazetce Monitor Czerniejewski uj46 artykul i powiadomi6 spoleczerlstwo, 2e mqq mo2liwoS6

wyb oru szpitala. Nawet miej s c owi Iekar ze m6 wi 4 o t ej onizacj t.

Pan doktor W. Pilarczyk v'ryjafinil, Ze nie ma szpitala miejskiego tylko powiatowy. WytaziN

zadowolenie, Ze ludzie chc4 sip leczyc w szpitalu na Jana. Wedlug prawa dyrektora pogotowia ma

obowi4zek zawiell pacjenta do szpitala najbliZszego. Pacjent ma mozliwoS6 wyboru szpitala. Je6li

pracownicy ZOZ chcq wr6ci6 do rejonizacji to najczpsciej jest to spowodowarre szczuploSci4

miejsc. PowinniSmy miei duZo wigkszy szpital, borykamy siE z maloz iloSci4 l6zek. Cala nasza

nowoczesnoS6 powoduie,2e powierzchni jest coraz mniej.

Pani Burmistrz zapytala, ile gmin zdeklarowalo i przekazalo Srodki na omawiany cel? Jaki dostEp

do L6ika bgd4 miei mieszkaricy tych gmin, kt6re nie wplacily na l6Zko? Starosta Wrzesiriski

w rozmowie oSwiadczyl, 2e szpital wrzesiriski nie prowadzi takich praktyk, czyli nie wystEpuj4 do

gmin skupionych w powiecie o tak4pomoc. Szpital wrzesiriski egzystuje na nieco innych zasadach.

Pani Burmistrz wyrazila obawy, 2e przyjmowana uchwala bEdzie wywolywad kolejne uchwaly

w nastEpnym roku.
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Pan doktor W. Pilarczyk odpowiedzial, 2e pieni4dze przekaza\y gminy: Trzemeszno, Witkowo,

Gniezno, Kiszkowo, natomiast obiecaly Klecko i Mieleszyn. Nie ma odzewu od Gminy Lubowo,

jest deklaracja czEsciowego pokrycia l6akaprzez Gminq Mieleszyn. Kwestia Wrzesni - jeZeli siE
-ktoS 

tti. stara to nie otrzymuje, a jeSli siE stara to otrzymuje. Pan doktor nie wykluczyl, ze bEdzie

prosil w przysz\oSci o jaka( pomoc, bo dlaczego nie poprosid. Bierzemy to dla pacjent6w, w tym

iO*tti"z i aiu pacjent6w z Czemiejewa. Nie bEdzie to l62ko zarezer:wowane dla mieszkarica

Czerniejewa. Jaka bEdzie potrzeba taki pacjent bgdzie poloZony. W naszym szpitalu jest bardzo

mocna dyskusja na temat komercjalizacjiiprywatyzacji szpitala. Jest uchwalonaptzez sejm ustawa

o komercjaliiacji szpitala, kt6ra byi moze obejmie prywatyzacjg szpitali. My staraliSmy siE tak

pop.o*udri1 niszqpolitykp finansow4 Zeby tej niepublicznoSci do publicznego zaldadu opieki

zdiowotnej nie wpiowadzal. Komercjalizacja i prywatyzacja sprowadza sip tam, gdzie trzeba

zakoitczyi proces zadLuzania. Je5li s4Srodki publiczne na rozw6j szpitala i na inwestycje to nie

potrzeba prywatyzowa6. Komercjalizaqa ustug dobrze siQ sprawdza, gdyz s4 wybierane

poszczeg6ine uslugi i dobrze platne przypadki, a w te trudne trzeba d:uho zainwestowa6.

iru.o*tti"y obawiaj4sig zmian, gdyZ dokonywaloby sig oceny, czy pacjent sig,,oplaca",czy nie.

JeSli zwracamy sig do gmin o pomoc to, to jest jeden ze sposob6w, Zeby dobrze utrzymywal

gospodarkg finansow4.

pani Burmistrz wspomniala, Ze podziela obawy spoleczeristwa w zakresie komercjalizacji.

Wspomniala, Ze gmina wspiera sporo podmiot6w powiatowych i ta pomoc jest kr6tko w pamiqci.

Niebawem zostaniemy ocenieni przez spoleczefstvvo za caloS6 dziala.f'. Obecnie stoimy w blokach

startowych, by sipgn4i po zadarie epokowe jakim bEdzie kanalizacja Czerniejewa. To oczywiScie

Burmistrz przygotowuje projekt uchwaly, ale Pahstwo Radni glosuj4.

pan W. Pilarczyk docenia wysitki w tym zakresie i przekazal swoj4 wdzipcznoil. Dodal, 2e

traktuje szpitaljako wsp6lne dobro i dlatego ma odwagp prosi6.

przewodni czqcy Rady poprosil o informacjE o stanie finansowym szpitala gnieZnieriskiego.

Ogloszony toitut ranking najlepszych szpitali w Polsce. Najlepszy to szpital onkologiczny

w Bydgoszczy, gdzie mial okazjg by6. Czy do takiego rankingu zostal zgloszony szpital

gnieZniJriski i jak Pan doktor ocenia ten szpital? Jaki jest spos6b finansowania szprtala?

pan W. Pilarczyk odpowiedzial, 2e wyslane zostaly materialy do rankingu. Wczorai

interweniowaliSmy i mySlimy, Le zostanie dokonana ocena. 4-5lattemu byliSmy na 227 miejscuna

2g0 ocenianych szpitali na ok.700- 800 wszystkich szpitali. Dwa lata temu byliSmy na miejscu 175

miejscu. W tym roku spodziewaliSmy sig, 2e bEdziemy w pierwszej setce, bo uzyskaliSmy

cerfyfikat ISO 2001, a oficjalne wrgczenie nastqpi 21.11.2008r. Bilans zesz\otoczny wyszedl na

poziomie 50.000 zJ. zysku. Najwigkszy problem w sluZbie zdrowia byl w 2000 i 2001 roku po
^przyznaniupracownikom 

podwyZek25-30Vo. a nastgpnie po przyjpciu ustawy ponownie przaznad

podwyZti. Obecny rok r6wnieZ zanT<nie siE dobrym wynikiem finansowym. Szpital utrzymuje sip

ze Swiadczenia uslug , za kt6re placi NFZ. Wykonuj emy bardzo duZo uslug. Starostwo na rzecz

za1Jadu przeznaczylo 1 mln zl, z czego 700 tys. zl. to Srodki finansowe zwiqzane z zaplatq za

wykonanle projektu rozbudowy szpitala na ul. 3 Maja. Tg inwestycjq planuj emy teahzowat

w oparciu o Sioan unijne, druga czg{;6 to Srodki finansowe na termomodemizacjE szpitala na

ul. Jana, gdzie wszystkie budynki s4 obstawione rusztowaniami. Inwestycja bgdzie kosztowala ok.

4.300 tys. zl. , z czego 2 mln to po|yczka z WFOS, w 30 %o umatzalna, 1 mln ze Starostwa,

a pozostala cze36 z wlasnego budzetu.

Wiceprzewo dniczqca Rady K. G6rka odczfiala uchwalE nr XXV/148/08 - jej treit stanowi

zalqcznik nr 12.

przewodni czqcy Rady przeprowadzil glosowanie jawne. Rada 13 glosami ,,zd' uchwil7 ptzyiENa.



L9 .Interpelacje, zapytania radnych i soltys6w.

Radny St. Szymkowiak z upowaZnienia mieszkaric6w Zydowa przy ul. Slowackiego i Kocha-

,,o*rki"go zvtr6ciN siE do Pani Burmistrz w podziqkowartiu za szybko podjqt4 decyzjE dotycz4cq

udroZnienia odplywu kanalizacji w Zydowie.

Przewodniczqcy Rady zapoznaL zebranych z pismem Pana Bartosza Pluciriskiego - iego treit

stanowi zal. nr 13.

Radny J. Owczarczak poprosil o udzielenie glosu Panu Pluciriskiemu. Radny dodal, Ze podjqto

szereg krok6w, aby zaprzestad wszelkie inne inwestycje i przystqpid do budowy kanalizacji

w Czemiejewie.

Pan Bartosz Pluciriski wspomnial,2e w Czemiejewie na ul. Palacowej przebiegabudowa gazociryu

i koparka przerwala gl6wn4 rurg deszczowqL. Z tq rwy nie poleciala woda tylko Scieki wraz

znieczystoSciami. Stawek przy ul. Palacowej jest zanieczyszczony. Pan zwr6cila siq do zebranych

o zrobienie czegol w kierunku pozbycia siE ze stawu 3ciek6w, aby byNa w nim woda. Pan Pluciriski

dodal, 2e buduje dom na ul. Palacowej i mial okazj1zauwtzyl co plynie w rurach.

Radny M. Wi$niewski wspomnial, ze problem Sciek6w w Czerniejewie jest znany, a ratunkiem jest

pobudowaniekanalizacji. Panu Pluciriskiemu chodzi o r6w, o kt6rego wyazyszczenie walczyliSmy.

Na mapach jest to oficjalnie r6w Sciekowy. JeSli kanalizacja nie ruszy to bqdzie to nasza wielka

portzka. W dobie XXI wieku kanalizacjai doprowadzenie wody to jest podstawa.

Radny J. Owczarczak dodal,2e sqwykonywane kontrole po wioskach dotycz4ce szamb, staramy

siE coS zrobil w kierunku polepszenia warunk6w.

Pani Burmistrz przedstawila sprawQ, 2e Pan B.Pluciriski skierowal pismo 27.I0.08t., gdzie jest

odwolanie do konkretnego podmiotu. Sprawa trwa od 25.08.08r., kiedy to wplynplo pismo

o dokonanie i sprawdzerie, gdzie s4 odprowadzane Scieki, 1.10.08r. wystosowano zawiadomienie

do wlaSciciela obiektu o przeprowadzeniu wizji lokalnej, kt6ra byla dokonana 10.10.08r., gdzie

stwierdzono, Le w tym obiekcie jest zamontowany, kiepskiej jakoSci wEze\. sanitamy.

Z obowiqruj4cych przepis6w wynika, 2e podmiot nie musi mie6 zarejestrowanej dzialalnoSci

w Czerniej ewie, gdy? dokonuje tego w miejscu zarrieszkania. Sanepid ma wpisane w program

dzialania kontrole podmiot6w. S4 aktualne umowy dzierhawy grunt6w i s4 regularnie oplacane

sktadki podatkowe. Sq dwa pojEcia: krytyka, i kryfykanctwo, kt6re polega tylko na wytykaniu

blgd6w. Krytyka cechuje siE tym, 2e jest to podchodzenie z szacunkiem do drugiego czlowieka

i wskazywanie jak mohna cos zlego zrobillepiej. My robimy wszystko, by do 5 grudnia zloLyc

wniosek do Wojew6dzkiego Funduszu, aby m6c siEgn46 po Srodki unijne na tealizacjq tego

zadania. CaloS6 inwestycji przel<racza wartoSd naszego rocznego budzetu. JesteSmy na etapie

opracowywania specjalnej mapy, kt6ra nam umoZliwi siggniEcie po Srodki, bo jednym z kryteri6w

jest 120 mieszkaric6w na 1 km sieci. JeSli okuze sig, 2e Srodk6w unijnych nie otrzymamy to

uczynimy wszystko, Zeby kanalizacjEwykona6 we wlasnym zakresie. Jest przygotowany stosowny

artykut do MonitoraCzemiejewskiego, po to Zeby to zostalo upublicznione. JesteSmy przekonani,

Ze odcinek ,,pisarzy" w okolicy A. Poznari, Palacowej, OkrgZnej i Polnej byly reahzowany w I

etapie, bo tam jest najwiEksze zageszczenie ludnoSci. Wniosek jest skladany w grudniu, jego ocena

bedzie trwala do maja 2009r. Z wiosnq po akceptacji Rady, oglaszamy przetarg i musimy siq

uzbroii w cierpliwoSi, bo trudno nakazal budowq szamba, skoro jego tam by6 nie mole.

Pan B. Pluciriski stwierdzil, 2e to niejest krytykanctwo, gdyz wystqpil z wnioskiem do wlaSciciela

sklepu o podlqczenie sig doh*urrrLizaeil Sied katili:=acaLjestjego+i!,-*atnQwtrasno$cia, poniewa2 jq

pobudowal. WaSciciel sklepu nie odpowiadal, na jego pismo i na pismo gminy.
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Pan Zastgpca Burmistrz wspomnial, 2e wedlug jego oceny w omawianej sprawie przeplataj4 sip
sprawy publiczne i prywatne. Na zloZone przez Pana Pluciriskiego pismo zostanie udzielona
odpowiedZ.

Przewodniczqcy Rady podsumowaL, ze Pan Pluciriski wybudowal instalacjg, kt6r4 pod\qczyl do
istniej4cego kolektora. WlaSciciel sklepu wspomniany w piSmie ma mo2liwolc podNqczenia siE do
kanalizacji.

Pan Zastppca Burmistrz wyjalnil, 2e wizy,taqa inspektora zUrzpdu potwierdzila zaplecze socjalne
i coS typu TOI TOI, a Pan Pluciriski w pismach podkreSla, 2e go nie ma, ale s4 odprowadzane
Scieki socjalne bezpoSrednio do rowu. Przy rczpoczEtej przez Pana Pluciriskiego kanalizacji byla
udzielona ze strony Urzgdu daleko id4ca pomoc i wyrozumialoSd. Pan Zastgpca podzigkowaN za
nadanie rozglosu sprawie Sciek6w w Czemiejewie. Jest to problem, kt6ry drulni wiele os6b i jest
wstydliwie przemilczarry, a dzigki temu p6jdzie to sprawniej i latwiej.

20.Odpowiedzi na zapytania.

2l.Wolne glosy, wnioski i informacje.

(Punkty 20 i2I zostaly om6wione w punkcie 19 porz4dku obrad).

22.Zaml<nipcie sesji.

Przewodniczqcy Rady zamkn$ XXV sesjp Rady Miasta i Gminy Czerniejewo o godz. 1910
dzigkuj 4c Wszystkim za przyby cie.

Zakohczono protok6l z obrad, kt6ry zawiera 11 stron i 13 zalqcznik6w. Protok6lowala Renata
Simiriska inspektor ds. Obslugi Biura Rady.

Szczeg6lowy zapis audio z sesji jest dostqtrtny na stronie wvtw.czerniejewo.com.pl.

Wszystkie zalqczniki sqdostqpne w Biurze Rady.
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